



شركة مجموعة سنام القابضة (ش.م.ك.ع)
SANAM Group Holding Company (K.P.S.C)

DATE : July 24, 2025

Ref : SNM/OC/146/25

الكويت في : 24 يوليو 2025

المرجع : SNM/OC/146/25

To : Bursa Kuwait Company

To : Capital Markets Authority

السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين .

السادة / هيئة أسواق المال المحترمين .

After Greetings ,,,

تحية طيبة وبعد ،،،

Subject : Disclosure of the Results of the Capital Increase Subscription in SANAM Group Holding Company (K.P.S.C)

الموضوع : الإفصاح عن نتائج الاكتتاب بزيادة رأس مال شركة مجموعة سنام القابضة (ش.م.ك.ع)

Reference to the above-mentioned subject, and in compliance with the requirements of the article of disclosures of essential information from book Ten (Disclosure and Transparency) of the bylaws of the Capital Markets Authority Law and Regulating Securities Activities and its amendments, and accordingly, attached is the supplementary disclosure form .

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه ، والتزاما بمتطلبات الإفصاح عن المعلومات الجوهرية من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية لقانون هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاته .

مرفق لكم نموذج الإفصاح المكمل .

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام ،،،

Best Regards ,,,

د. سليمان طارق العبدالجادر

نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي

Dr. Sulaiman T. Al-Abduljader

Vice Chairman & CEO



Supplementary disclosure Form		نموذج الإفصاح المكمل
Date:	July 24, 2025	التاريخ:
Listed Company Name:	SANAM Group Holding Company K.P.S.C	اسم الشركة المدرجة:
Disclosure Title :	Disclosure of the Results of the Capital Increase Subscription in SANAM Group Holding Company (K.P.S.C)	عنوان الإفصاح : شركة مجموعة سنام القابضة ش.م.ك.ع
Date of previous disclosure	21/07/2025	تاريخ الإفصاح السابق
Developments that occurred to the disclosure:	التطور الحاصل على الإفصاح:	
Disclosure of the Results of the Capital Increase Subscription of SANAM Group Holding Company (K.P.S.C.), which was concluded on Sunday, July 20, 2025. The subscription was fully covered, and below is a statement of the subscription allocated to shareholders: - Shares subscribed by virtue of Pre-emptive Rights: 99,866,432 shares, 90.58% of the total shares offered for subscription. - Additional subscribed shares: 581,490,017 shares, 527.428% of the total shares offered for subscription. - Total number of subscribed shares: 681,356,449 shares, a subscription coverage ratio of 618% of the total offered shares. - Total value of subscribed shares: KD 68,135,644.900 - Allocation percentage in surplus shares: 1.78568293460488% - Total number of allocated shares: 110,250,000 shares - Total value of allocated shares: KD 11,025,000 - Number of surplus shares allocated to shareholders who applied for additional shares: 10,383,568 shares. - Value of allocated shares for additional shares: KD 1,038,356.800 Please note that the amount of KD 11,025,000, representing the value of the subscribed shares, will be transferred to the Company's capital account, and the subscription surplus will be refunded to the bank accounts of the subscribers within five working days from July 27, 2025.	الإفصاح عن نتائج الاكتتاب بزيادة رأس مال شركة مجموعة سنام القابضة والتي انتهت يوم الأحد الموافق 20 يوليو 2025 ، وقد تم تغطية الاكتتاب بشكل كامل ، وفيما يلي بيان عن الاكتتاب المخصص للمساهمين : - أسهم حق الأولوية المكتتب فيها : 99,866,432 سهماً أي بنسبة 90.58% من إجمالي الأسهم المطروحة . - الأسهم الإضافية المكتتب فيها : 581,490,017 سهماً أي بنسبة 527.428 % من إجمالي الأسهم المطروحة . - العدد الإجمالي للأسهم المكتتب فيها : 681,356,449 سهماً أي بنسبة تغطية 618 % من إجمالي الأسهم المطروحة . - القيمة الإجمالية للأسهم المكتتب فيها : 68,135,644.900 د.ك . - نسبة التخصيص في فائض الأسهم : 1.78568293460488 % . - إجمالي عدد الأسهم التي تم تخصيصها : 110,250,000 سهماً . - إجمالي قيمة الأسهم التي تم تخصيصها : 11,025,000 د.ك . - عدد أسهم فائض الاكتتاب التي تم تخصيصها للمساهمين الذين قاموا بطلب أسهم إضافية : 10,383,568 سهماً . - قيمة الأسهم التي تم تخصيصها للأسهم الإضافية : 1,038,356.800 د.ك. علماً بأنه سيتم تحويل قيمة أسهم الاكتتاب 11,025,000 د.ك إلى حساب رأس مال الشركة ورد فوائض الاكتتاب للحسابات البنكية بالمكتتبين خلال خمسة أيام عمل من تاريخ 2025/07/27 .	
Effect of the Material Information on the Company Financial Position (if any) :	الأثر المالي للتطور الحاصل (إن وجد) :	
Increasing the company's capital by issuing 110,250,000 shares (one hundred ten million two hundred fifty thousand shares) with a nominal value of 100 fils per share, equivalent to 11,025,000 KWD (eleven million twenty-five thousand Kuwaiti Dinars) without a share premium. Thus, the company's capital will reach 22,050,000 KD.	زيادة رأس مال الشركة بإصدار عدد 110,250,000 سهم (مائة وعشرة مليون ومائتان وخمسون ألف سهم) بقيمة إسمية 100 فلس للسهم الواحد والتي تعادل 11,025,000 د.ك (أحد عشر مليون وخمسة وعشرون ألف دينار كويتي) بدون علاوة إصدار . وبذلك يكون رأس مال الشركة إلى 22,050,000 د.ك .	